
 
Aan het college van burgermeester en wethouders van de gemeente Zwolle 
 
 
Betreft: ex. Artikel 45 vragen over evenementen in de Zwolse binnenstad  
 
Zwolle, 26 februari 2024 
 
 
Geacht college,  
 
Vanaf 1 januari 2025 zal de zero-emissiezone in de Zwolse binnenstad worden ingevoerd. 
Uiteraard vind de Partij van de Arbeid dit een goede ontwikkeling om onze stad leefbaar en 
toekomstbestendig te houden. Afgelopen tijd is er veel aandacht gevraagd door 
verschillende fracties voor de marktkooplieden en ondernemers in de binnenstad. Naast 
deze groepen, vinden er in de Zwolse binnenstad ook evenementen plaats die vanaf 1 
januari 2025 de gevolgen ondervinden van de zero-emissiezone. Het gaat hierbij met name 
om de Zwolse halve marathon en ook de Carnavalsviering.  
 
De fractie van de Partij van de Arbeid is van mening dat deze evenementen thuis horen in de 
binnenstad en dat bijvoorbeeld de finish van de halve marathon niet elders plaats zou 
moeten vinden. De organisaties van beide evenementen zijn al in gesprek geweest met de 
gemeente over eventuele oplossingen en de fractie van de Partij van de Arbeid heeft daar 
ook een aantal vragen over: 
 

1. Hoe ziet het college de toekomst van deze evenementen in de binnenstad voor zich 
na 2025?  

 
2. Is het college het met de Partij van de Arbeid eens dat deze evenementen ook na 

2025 thuis horen in de binnenstad? 
 

3. Is het college net als de Partij van de Arbeid van mening dat deze evenementen een 
positieve vorm van bedrijvigheid vormen in de binnenstad en dat het behoud hiervan 
ook voor ondernemers belangrijk is?  
 

4. Onderschrijft het college dat het houden van dit soort evenementen goed is voor 
ondernemers in de binnenstad? Zijn hierover ook omzetcijfers beschikbaar?  
 

5. Is het college het met de Partij van de Arbeid eens dat dit soort evenementen in de 
binnenstad aansluiten bij het toeristisch perspectief van Zwolle?  

 
6. Evenementen in de binnenstad maken nog geen gebruik van emissie-loze voertuigen 

(bijvoorbeeld de carnavalsoptocht). Is het college voornemens om hiervoor een 
uitzondering te maken? Zo ja, hoe gaat het college dat doen? Zo niet, waarom niet? 

 
7. Welke mogelijkheden heeft de gemeente om deze evenementen bijvoorbeeld 

ontheffingen te geven voor de zero-emissiezone?  
 

8. Is het college het met de Partij van de Arbeid eens dat de gemeente een actieve rol 
moet spelen in het gezamenlijk zoeken naar oplossingen voor deze evenementen? 
Zo ja, op welke manier gaat ze dat doen? Zo niet, waarom niet? 



 

Wij zien uw beantwoording graag tegemoet.  
 
Namens de fractie van de Partij van de Arbeid,  
 
Selma Hoekstra 
Niels van der Schaaf 

 

 
 


